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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az interpelláció címe: "Naponta meghal 100 magyar ember, ez mégsem érdekli a kormányt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  Önök  kormányzásának  köszönhetően  a  magyar  egészségügy  nemcsak  az  Európai  Uniótól,
hanem a visegrádi országoktól  átlagától is  messze leszakadt.  Ez annak köszönhető,  hogy Önök
évente  1600  milliárd  forinttal  kevesebbet  költenek  az  egészségügyre,  mint  amit,  a  2006-ban
költöttek.

Ennek  következtében  a  Visegrádi  országok  közül  elsők  vagyunk  a  keringési  rendszer  okozta
megbetegedések  csoportjában.  Ebben  a  körben  nemcsak,  hogy  legtöbb  betegséget  produkáljuk
Magyarországon  a  Visegrádi  országok  közül,  de  kétszer  annyian  szenvednek  ilyen  típusú
megbetegedésben,  mint  az  Európai  Uniós  átlag.  Ezen  a  téren,  ameddig  a  FIDESZ-KDNP
kormányozza az országot, a jövőben sem várható javulás, hiszen látjuk, hogy a magyar érsebészek
sorra mondanak fel a kórházakban, ilyen érsebészi felmondások voltak Győrben, Veszprémben és
ideiglenesen bezárták, szakorvoshiány miatt, a Péterffy kórház érsebészetét is.

Elsők  vagyunk  továbbá  a  daganatos  megbetegedések  terén  is  és  bár  a  Magyar  Nemzeti  Bank
javaslatában szerepel, hogy az új, innovatív gyógyszerek befogadását javítani kell, ehelyett Kásler
Miklós  miniszter  inkább  újságot  indít  százmilliókból,  mint  hogy az  új,  modern  gyógyszereket
elérhetővé tegye a beteg emberk számára. Ennek javulása a jövőben sem bárható. Beszédes az is,
hogy Magyarországon évente több száz magyar kap engedélyt arra, hogy külföldi kórházba kezeljék
pusztán azért, mert Európa más országában a gyógyulási esélyeik jelentősen jobbak, mint itthon
Magyarországon.  Ezen  kezelések  nagy  része  pedig  daganatos  megbetegedésekkel  hozható
kapcsolatba.

A fentieken túl  továbbá Magyarország a megelőzhető halálozások tekintetében is  a  legrosszabb



helyen áll, nemcsak a Visegrádi országoktól, hanem az Európai Uniótól is messze lemaradva. A
szlovák és cseh egészségügyhöz képest közel másfélszer annyian halnak meg úgy, hogy a haláluk
megelőzhető lett volna. Amennyiben pedig az osztrák és az uniós átlagot nézzük a valóság még
ennél is szörnyűbb, hiszen a megelőzhető halálozások száma kétszer akkora Magyarországon, mint
Ausztriában vagy az Európai Unióban átlagosan.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter urat:

1)  Újságkiadás  helyett  miért  nem  az  egészségügyre  költi  a  pénzt  az  területért  felelős
minisztérium?

2) Nem gondolják, hogy naponta 100 ember halála megelőzhető lenne Magyarországon, ha
az egészségügyi ellátás megfelelő lenne?

3) Mikor veszik észre, hogy politikai kommunikáció helyett valódi lépéseket kellene tenniük
a magyar egészségügy megmentéséért?

Várom megtisztelő válaszát!
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